
PROTOKÓŁ NR 26/13

z posiedzenia Komisji: 

Budżetu, Planowania i Finansów,

Ładu i Porządku Publicznego,

Oświaty i Kultury oraz

Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa,

które odbyło się 27 listopada 2013 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący Komisji,

2. Kamila Pietraszek – Przewodnicząca Komisji,

3. Maria Zielińska – Przewodnicząca Komisji,

4. Zbigniew Mazurak – Przewodniczący Komisji,

5. Anna Klepacz,

6. Teresa Szczepańska, 

7. Zofia Ujma,

8. Adam Bierowski,

9. Mariusz Kubiak,

10. Paweł Pituch.

Nieobecni usprawiedliwieni: Krzysztof Kapała, Stanisław Schmidt.

Zaproszone osoby: 

11. Andrzej Machnica,

 12. Agata Młodawska.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie  projektu  budżetu  na  2014  rok,  zaopiniowanie  projektu  uchwały  ws.  zmiany

budżetu w 2013 r.

3. Sprawy różne. 

Ad. 1 W związku z opracowywaniem budżetu na 2014 rok, w posiedzeniu w dniu 27.11.2013 r. wzięły

udział  cztery  stałe  komisje  R.M.  tj.  Komisja  Budżetu  Planowania  i  Finansów,  Komisja  Ładu i  Porządku

Publicznego, Komisja Oświaty i Kultury oraz Komisja Ochr. Środ., Handlu, Usług i Rolnictwa.

Posiedzenie prowadził Przew. KBPiF P. Artur Wrona. 

Po otwarciu i przywitaniu zebranych przekazał głos P. Skarbnik.

Ad. 2 Jako pierwsze, Pani Skarbnik omówiła zmiany zawarte w projekcie uchwały w sprawie zmiany

w budżecie na 2013 r. Po wysłuchaniu P. Skarbnik, radni przeszli do projektu budżetu na 2014 r. 
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P.  Skarbnik  odpowiedziała  na  pytania  radnych  którzy  prosili  również  o  dokładniejsze  dane  dotyczące

przeznaczenia środków w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach.

Radni między sobą wyznaczyli grupy, które zajmą się analizą budżetu w poszczególnych Działach i przygotują

wstępne uwagi na posiedzenie Komisji. 

W  sprawach  różnych,  radni  zwrócili  uwagę  na  nieprzygotowanie  ciągów  pieszo-jezdnych  po

pierwszych przymrozkach i opadach śniegu. 

Wnioski Komisji:

1. Komisje nie podjęły wniosku w sprawie budżetu i projektu uchwały.

2.  Radni z  czterech komisji  zwracają uwagę na nieprzygotowanie ulic i  chodników do użytku po

opadach śniegu i przymrozkach. Skutkowało to w wypadki i wywrotki pieszych.

Protokołowała:                                                                                           Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                           Budżetu, Planowania i Finansów; 

                                                                                                                   Ładu i Porządku Publicznego;

                                                                                                                               Oświaty i Kultury;

                                                                                          Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa
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